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Närvarande
Ann-Marie Dahlblom
Alexandra Edström
AnnChristin Wahlström
Camilla Eriksson
Dieynaba Drammeh
Fatma Altahhan
Gudrun Lindberg
Jeanette Stenmark
Joakim Edström
Sven-Erik Löfgren
Thomas Sandström
Ulrika Lindeberg

§ Nr. Ärende Anteckning
§ 77 Mötets öppnande Ordförande Ann-Marie Dahlblom öppnade mötet.
§ 78 Fastställande av 

dagordning.
Dagordningen läses igenom och godkändes.

§ 79 Val av sekreterare AnnChristin Wahlström valdes till sekreterare
§ 80 Föregående protokoll Det lästes igenom och godkändes
§ 81 Uppföljning av beslut Gudrun har köpt in två skålar.  Ann-Marie tar dessa till sin lokal.
§ 82 Ekonomi Ekonomin är stabil
§ 83 Bomöte Bomöte blir den 9/10 och vi bestämde ett antal punkter som vi 

ville ta upp. Dessa är: Felparkerade bilar, rensa upp 
cykelparkeringar, sargarna på sandlådorna, gebortdagen, 
farthinder, lilla Kandidatvägen är ännu ej upprustad, tvättstugor, 
dörrar en del entredörrar går inte igen, ventilationen fungerar inte 
efter ombyggnaden, utebelysningen vid Gula husen fungerar inte, 
gårdsansvarig mellan och sörgården samt förbudsskyltar att rasta 
hundar inom bostadsområdet.

§ 84 Hemsidan Sökmotorn är ur fuktion och Thomas har uppdaterat samtliga 
lokalers öppethållande.

§ 85 Våra lokaler Det är högt tryck på bastun. Alexandra får ofta hänvisa till 
hemsidan för information. Hon vill ej ha sms men får det ändå. De 
trasiga gardiner i hobbyn är bytt ut mot hela och rena.

§ 86

Gårsansvarig Sörgården

Camilla hade en person på förslag. Hen har inte hört av sig till 
Ann-Marie. Det behövs en ny gårdsansvarig till Mellangården 
också.

§ 87 Övriga frågor Adventsljusstakar från lokalerna säljs på loppis.
§ 88 Nästa möte Nästa möte blir den 30/10 på Kandidatvägen.
§ 89 Mötets avslutande Ann-Marie avslutade mötet. Camilla bjöd på fika då hon flyttar.



Vid tangenterna: AnnChristin Wahlström


